
 

 

ORDRE DEL DIA  

Reunió de Junta Directiva d’Abacat del dia 26/01/25 

Ciervo diumenge a les 11:00 

 

 

1- Proposta de només poder jugar una categoria  (Herbert) 

 

En Herbert no ha pogut venir a la reunió i per això no toquem el tema tot i que 

l’Aram comenta que ja es va tocar l’any passat i es va acabar votant en contra. 

 

 

2- Proposta d’afegir RR a les Categories (Herbert) 

 

També tema proposat pel Herbert, en aquest cas es porta a debat i s’acaba 

decidint que es complicat per les categories grans i RU.  

En cas però que algun delegat de les categories petites se’n vulgui encarregar  

es podria dur a terme. Essent així es comunicarà a junta i s’implicarà una 

normativa de RR. 

 

 

 

3- Temes Internacionals 2025 (Paul)  

 

En Paul ens comenta que la situació Internacional esta mogudeta ja que després de 

la separació de Bi amb la WPA aquesta vol exigir maneres de fer com les del COI, 

això vol dir que demanen que els participants siguin països reconeguts per aquest. 

Des de la EBA no s’hi està d’acord i evidentment nosaltres tampoc, seria la nostre fi 

en els Mundials. 

 

4- Eliminar les copes per la temporada 2025, mantenir la Vicensdrum (Aram) 

 

L’Aram explica el resultat nefast de les copes de la temporada 2024 i la seva 

voluntat de eliminar-les degut al baix interès. No obstant deixar la copa 

Vicensdrum per concloure la temporada jugant la final a la Tacada. 

Queda aprovat per unanimitat  



 

5-  Proposta d’eliminar les beques a RU (Aram) 

 

Aquest va ser un tema amb mes de 45 min de debat. 

Primer l’Aram explica que va obrir un debat al grup de whatsapp de junta per 

tractar aquest tema i que nomes dos membres de la junta van expressar alguna 

cosa durant una setmana. Després daixò va proposar votació i aquí es va 

demanar poder tractar el tema a junta. 

En Joan fa una explicació tenint en compte que aquest canvi es pot fer però el 

difícil serà tornar enrere i exposa la importància d’aquest canvi.  

Després del llarg debat i al veure la situació econòmica actual després d’un any 

sense barraques s’acaba decidint per 5 vots a favor i 6 abstencions la aprovació 

d’aquesta proposta a la espera però d’un estudi econòmic que pugui definir el 

tant per cent de Pabs per prova, beques finals i romanent per la associació, que 

en Xesco es va oferir a fer 

6- Temporada 2025, Delegats de categories. (Aram) 

 

Definim els delegats per la temporada 2025 

Junior: Aram 

Noia: Evelia 

Senior: Joan 

Master: Xavi 

G. Master: Herbert 

R.U.: Pol Brunet 

 

7- Europeu 2025. (Aram) 

 

Es demana la voluntat de membres de la junta per dur a terme el management, 

ningú diu res doncs l’Aram proposa donar fins el dia 15 de febrer per rebre 

propostes d’algun soci i si no es així l’equip de management actual seguirà 

ocupant-se de la expedició. 

 

 

8- Dimissió del President i Convocatòria d’eleccions  

 

Finalment l’Aram presenta la seva dimissió i explica el procediment que s’ha de 

dur a terme per convocar les eleccions d’aquest 2025. 

 

 

 

 

 

 

 



 


